
 REUNIÓ DE JUNTA 

 TEMA acta – 
 reunió: 

 JUNTA novembre 2023 

 Data reunió:  09-11-23 

 Hora:  20:30 a 23:00h 

 Lloc:  Sala Santa Joaquima 

 Convocada per:  Carles Tomey (president de l’AFA) 

 Assistents JUNTA:  Conce Algaba, David Magrinyà, Patricia Pérez, Anna Marcet, Montse 
 Antolí, Meritxell Villacampa, Desi Pérez, Edu Vives (tresorer), Cristina 
 Vila (secretària), David Sabuquillo, Jordi Tocabens, Mariona Julia, 
 Araceli Ruiz, Tatiana Molina, Judit Alonso. 

 Assistents 
 ESCOLA: 

 Ismael Peràlvarez (direcció general) i Núria Estaún (direcció EI) 

 Convidats:  - 

 Absents:  Laia Clua, Neus Aliaga, David Olivares, Amadeu Arnau 

 Ordre del dia: 

 1. Temes Direcció 
 2. Renovació junta presidència 
 3. Preparació Assamblea 
 4. Comunicacions pendents AFA 
 5. Altres 

 Desenvolupament de la reunió i acords: 

 1- Temes Direcció 
 -  Felicitació per la festa del Districte I. 
 -  Reunió del Consell Escolar, es fa la renovació del 50%, es vota el 22 de novembre. 
 -  Valoració positiva de la Xerrada Diàlegs en família dia 25 d’octubre. 
 -  El dilluns 6 de novembre es va fer reunió de delegats. Valoració positiva. Temes 

 tractats: menjador, roba, patis dinamitzats, pessebre vivent. 



 REUNIÓ DE JUNTA 
 -  Es parla de les activitats que es proposen per fer el dia 16 de desembre per recaptar 

 diners per la Marató. 

 2- Renovació junta presidència 
 -  De moment no hi ha més candidatures que la ja presentada. 

 3- Preparació Assamblea 
 -  Es  projecta  la  presentació  de  l’assamblea.  Es  demana  informació  i  imatges 

 actualitzades. 

 4- Comunicacions pendents AFA 
 -  Es passarà un formulari per fer una bossa de voluntaris per fer activitats. 

 5- Altres 

 -  Es proposa mantenir la quota de l’AFA i canviar el mes de cobrament. 
 -  El dia 30 d’octubre es va fer la reunió de comissions d’AMPAs. Es compartirà la 

 presentació. 
 -  Es parla de la propera trobada d’AFAs d’escoles Vedruna i com es plantejarà. 
 -  Dissabte 25 de noviembre es fa la reunió de nous dirigents d’AMPA. Es fa de forma 

 híbrida. 
 -  S’ha d’acordar un dia de neteja de la sala de sobre la seu. 
 -  Es proposa un proper ponent per la xerrada de Diàlegs en família sobre pantalles. 
 -  S’explica un problema i una solució acordada pel bon funcionament de l’activitat de 

 JazzFunky. 

 PROPERA JUNTA: presencial: 12 de desembre 

 Signat :  Judit Alonso 


